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Ärende 15: Inriktningsbeslut nytt kommunhus 

Det nya kommunhuset ska vara en plats som möter morgondagens behov av en kreativ, 

inkluderande och hållbar arbets- och mötesplats som är öppen och välkomnade för alla som 

bor, arbetar, verkar och besöker Huddinge. Det ska vara enkelt för dem som behöver komma i 

kontakt med kommunens verksamheter, tjänstepersoner och politiker. 

Det politiska samarbetet och den breda samsynen som präglat arbetet med nytt kommunhus är 

en särskild styrka för en så stor och viktig investering.  För partierna i Mittenstyret är det viktigt 

med politisk enighet kring de styrsignaler som ges kring fortsatt planering av 

kommunhusprojektet.  

Den strategiska placeringen, med närhet till kollektivtrafik, innebär även en ökad mobilitet och 

tillgänglighet för olika behov och resvägar till och från kommunhuset. Målet måste vara att fler 

ska välja kollektivtrafik, gång och cykel, men det kommer också behövas parkeringsplatser. 

Mittenstyret vill därför säkerställa parkeringsplatser kopplat till nya kommunhuset i syfte att 

kommunen fortsatt ska vara en attraktiv arbetsgivare. 

Kommunhuset kommer också samla personal och verksamheter som tidigare varit utspridda 

och separerade i ej ändamålsenliga lokaler. Samordningen förenklar det nödvändiga 

förvaltningsövergripande hållbarhetsarbetet samtidigt som den totala ytan kan minskas.  

Det nya kommunhuset är nödvändigt utifrån kommunens mål om social, ekologisk och 

ekonomisk hållbarhet. Men det ekonomiska läget med höjda bygg- och räntekostnader gör 

också att den ekonomiska kalkylen blir extra viktig. Därför har vi utifrån en bred förankring 

och samsyn med övriga partier också valt att föreslå en översyn som syftar till att minska 

investeringskostnaderna samt en extern ”second opinion” som ska granska kostnaderna.  
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